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AVIS FOR TASTA BYDEL

Alle forventninger toppet under 
Panasonic jentecup

theshack.no • 46431369 • Froastølveien 2b

E-Tech Elektro Installasjon AS | Auglendsmyrå 4
4016 Stavanger | Telefon 51 54 61 00 | post@etech.as 

– Best og 
billigst på 

El-bil lading!
Zaptec Go
• Markedets beste og tryggeste ladeboks
• Best i NAFs test av ladebokser april 2022
• Lad når strømmen er billigst med Eco Mode
• Zaptec Go passer alle elbiler

Ferdig montert fra: 

kr 13.490,- kr 13.490,-  inkl. mva.

Starten av September brakte med seg godværet til Tasta. Da var det duket for Panasonic jentecup på  
fotballbanen på Vardeneset, og i overkant av 70 ivrige jentelag fra Flekkefjord i sør til Bømlo i Nord,  
dukket opp for helgens arrangement.          

Badstu ved sjø

 Side 16

Etter flere år uten, har to 
aktører satt opp en bad-
stu på Tasta. Allerede på 
åpningsdagen dukket 
flere ivrige besøkende 
opp for å teste det nye 
tillegget. Nå diskuteres 
videre planer. 

K-pop

 Side 10 

De er unge, de er spreke, 
og de har et brennende 
engasjement for dans. 
Disse jentene fikk opp-
leve den første kore- 
anske dansestilen; k-pop 
på Vardeneset skole.  

 Side 4
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Kaldere temperaturer, fallende blader og bare 
få måneder til jul. Denne utgaven brygger på en 
variasjon av saker fra bydelen. 

De bryr seg om at så mange som mulig skal få en 
fin jul. Disse aktørene går sammen for å sette opp en 
julegaveaksjon i desember.

Reisevaner blir mer og mer omdiskutert. Under 
mobilitetsuka i Stavanger ble det satt opp gratis 
sykkelservice til fordel for beboerne på Tasta

Tallene har lenge vært høye. Etter tiltak og 
godt samarbeid ser politiet endelig en nedgang i 
ungdomskriminalitet 

De så et behov og en mangel. Nå har to aktører 
bygget en sauna som skal være til glede for 
Tastabuer og andre

Lek, sport, moro og nye venner. Panasonic 
jentecup var stedet å være om en var gira på litt 
sunn konkurranse  

Selv med et oppmøte som kunne vært 
bedre, skapte denne messen bevissthet rundt 
ungdomsmiljøene i bydelen, og tiltak blir nå 
diskutert. 

De så mangelen, og nå starter de aller første 
timene med k-pop dans på Tasta

     «Etter tiltak og godt 
samarbeid ser politiet 

endelig en nedgang i 
ungdomskriminalitet »

 Erik Håland, Politiet

Ansvarlig utgiver: Moliver as
Øvrige oppl. - se nest siste side

AVIS FOR TASTA BYDEL

PÅ TVERS

Med stadig økende matpriser og et samfunn 
som koster mer og mer å bo i, har en rekke enga-
sjerte aktører gått sammen for å sette i gang en 
julegaveaksjon på Tasta i starten av desember. 

– Frivilligsentralen, Alti Tasta, 
Vardeneset skole, Tasta og 
Vardeneset kirke, og gratis-
butikken på Vardeneset skole 
samarbeider om en julegave-
aksjon, der folk kan donere 
både penger og andre gaver 
til folk som trenger det, sier 
diakon i Vardeneset kirke, 
Mona Kristin Eidsvåg.  Eidsvåg 
og diakonal-medarbeider 
Liv Heidi Lie-Bjelland jobber 
begge innen omsorgstjenesten 

i Vardeneset kirke, og sier at 
behovet er større enn noen 
gang. 

En visjon
– Vi har alle samme visjon 

om at menneskene på Tasta 
skal få en så fin jul som mulig, 
sier Liv Heidi Lie-Bjelland. 
Bjelland sier at de i år har 
begynt å samle inn nye gaver, 
i stedet for gjenbruk, og at folk 
som har behov for hjelp med å 
skaffe gaver kan hente dette på 
gratisbutikken på Vardeneset 
skole. Folk som kommer med 

donasjoner kan også levere 
dem på butikken. 

– Vi blir rørt av å se at det 
ikke bare er Tastabuer som tar 
turen for å levere gaver. Folk 
fra hele Stavanger har kommet 
innom for å hente gaver, sier 
Lie-Bjelland med et smil. 
Videre påpeker de to at alle 
aktørene er takknemlige for 
samarbeidet, og håper på at så 
mange som mulig vil bidra ved 
å gi. 

– Folk har allerede begynt å 
komme med donasjoner nå, 
og gaver må helst doneres før 
4. og 11. desember ettersom 
det er disse dagene vi holder 
åpent for å  gi ut julegaver til 
dem som trenger hjelp.

FRIPENN

       @poesilje_
Silje Opofte bor på Tasta, hun er poet, 
tekstforfatter og jobber i Tv-Vest.  
Hun har gitt ut to diktsamlinger og  
formidler poesien sin fra ulike scener. 
Hun vil hver måned fremover dele et 
dikt med Tastavisens lesere.
Foto: Desiree Photography

CAROLINE FJELLESTAD
tips@tastavis.no

Arrangerer julegaveaksjon: 

– Folk kan hjelpe

PLANLEGGING: De to kirkemedarbeiderne er i gang med planleggingen av årets julegaveaksjon. De håper 
begge at så mange som mulig vil donere, og at flere med et behov kan benytte seg av tilbudet.  
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www.haf rs f jo rd .no  /  51  89  60  90

Vår personlige oppfølging gir deg:
• Trygghet for en verdig begravelse
• Råd og bistand ut fra ditt behov
• Forhåndsavtale vedrørende pris

Vår personlige oppfølging gir deg:
• Trygghet for en verdig begravelse  
• Råd og bistand ut fra ditt behov
• Forhåndsavtale vedrørende pris

www.hafrsfjord.no • Døgnvakt: 51 89 60 90
Klokkelyngveien 2, Randaberg • Madlavn. 333, Hafrsfjord

Nedgang i tallene:  
– Den groveste formen minsker

www.haugvaldstad.no
tlf. 930 07 100

Mand-tors 08:00 - 16:00 
fred 08:00 - 14:00

Lørdag stengt.

mlf.no

Byens malermester 
siden 1941.

80 ÅR

ARVE NILSEN AS
Vi påtar vi oss det meste innen rørleggerfaget, 

og bedriften har også Mesterbrev. 
Tittelen gir deg som kunde trygghet for at du har valgt 

en rørlegger med 
solid utdanning og praksis i faget.

RØRLEGGERMESTER

Smietunet 21 - Stavanger • Tlf: 950 52 783 •
 arve@rm-nilsen.no • arve.nilsen.vvseksperten.no

51 82 00 50 - hele døgnet hviding.no

etab 1933

Vi er her for  
deg og dine.

– Vi i politiet har vært 
involvert i det som skjer på 
Tasta lenge, og vi har sett 
omtrent alt, sier avsnitts-
leder fra politiet, Erik Håland.  
Håland har hatt en sentral 
rolle innad i politiet i flere år, 
og sier nå at det har vært en 
synlig nedgang i den groveste 
formen for kriminalitet blant 
ungdommen på Tasta. 

Etter flere år som en preget 
bydel, har tallene begynt å 
synke, og det bekreftes nå at 
den groveste formen for krimi-
nalitet minsker. 

Felles innsats
– Hva tror du kan være årsaken 
til at tallene går ned? 

– Dette er ikke bare oss i poli-
tiet, det er en felles innsats fra 
organisasjoner, uteseksjonen 
og barnevernet, sier Håland. 
Å forebygge er det viktigste 
for oss, fortsetter han. Håland 
påpeker at folk ofte tyr til  
fordommer rundt politiet når 
det kommer til å bekjempe 
kriminalitet, selv om jobben 
deres er å forebygge, ikke å 
sette noen i et dårlig lys. 

– Natteravnene har også blitt 
satt ut, og var ekstra mye ute 
å gikk i desember i fjor, sier 
Håland. Tilstedeværelsen 

av forebyggende patrulje er 
viktig, og dette kommer til å 
bli enda mer synlig fremover, 
fortsetter han. Han påpeker at 
politiet har vært i kontakt med 
flere av foreldrene til utsatt 
ungdom, og funnet ut at de 
voksne kan gjøre en stor for-
skjell i livene deres, om de bare 
får muligheten. 

– Det er utrolig fint å samle 
klubber og foreninger til en 
så viktig sak, sier Håland. Alle 
bydeler skulle hatt et liknende 
arrangement. Jeg er Tastabu 
selv, og setter veldig pris på 
dette. Blir jeg invitert, stiller jeg 
opp, sier han fornøyd. 

Etter en vellykket messe dedikert til ungdommen på Tasta, kom det frem 
en positiv nyhet om at det har vært en nedgang i den groveste kriminali-
teten i ungdomsmiljøene. 

LETTET: Etter år med kriminalitet i ungdomsmiljøene i Tasta bydel, sier avsnittsleder i politiet, Erik Håland at 
tallene har begynt å snu, og at det ser lysere ut. 

CAROLINE FJELLESTAD
tips@tastavis.no

VIKTIG BUDSKAP: (tv.) Ine Haver (Ap) og Avsnittsleder Erik Håland fra politiet tok turen til ungdomsmessen for 
å dele tanker, erfaringer og viktige beskjeder med de bekymrede foreldrene 
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Dette er Rogalands største  
Turnering for jenter, og bare 
i dag er det i overkant av 500 
spillere på banen her, sier 
sportslig leder i klubben, Eirik 
Jakobsen.  Han og kollega  
Torstein Meling fra fotball-
klubben meddeler at opp-
møtet nådde opp til forvent-
ningene, og at det til og med 
kom litt flere enn de begge 
hadde sett for seg.  Forventnin-
gene til helgens turnering var 
høye, sier Torstein Meling. På 
forhånd var det 75 påmeldte 
lag, og folk tok turen fra Bømlo 
i Nord til Flekkefjord i sør, fort-
setter han. 

Kun for jenter
De fleste klubber tar imot 

begge kjønn, men ettersom 
fotball er mest utbredt blant 
gutter, ville vi arrangere noe 
stort for jentene, og dette har 
klubben vår fått mye skryt for, 
sier Jakobsen med et smil.  

I tillegg til fotballturneringen 
i seg selv, ble det satt opp en 
rekke andre aktiviteter for barn,  
deriblant et hoppeslott og  
leker. Jakobsen nevner at både  
spillere, søsken, engasjerte 

foreldre og besteforeldre tok 
turen til idrettsbanen, og 
at det varme været og sola 
var en stor grunn til dette.   
Jeg må også få lov til å skryte 
litt av de voksne som har vært 
med på dugnad i forbindelse 
med dette. Vi i klubben er 
utrolig takknemlige for dette, 
sier han. 

Et viktig samlingspunkt 
Dette er et godt tilbud 

til jenter både i og utenfor  
regionen, sier komitemedlem 
Kjersti Bjørnøy.  
Bjørnøy er et av flere med-
lemmer som har vært med 
i komiteen med ansvar for 
fairplay blant spillerne, og 
påpeker hvor viktig cup - til-
budet er for jentene.  Turne-
ringen er et viktig samlings-
punkt for jentene våre, og 
det bidrar jo også til at flere 
kan bli kjent med hverandre 
og få nye venner, sier hun.  
Jeg kan jo si at det har vært 
«stein kjekt» å være her i helga, 
ler Bjørnøy. Også må jeg få lov 
til å skryte av dommerne og de 
som har drevet med dugnad, 
og si at de har gjort en utrolig 
god jobb, fortsetter hun. 

Alltid plass til flere 
Flere av spillerne under 

cupen er kun på sitt første 
år i fotballen, men ambisjo-
nene og engasjementet er der.  

Tastavis har snakket med en 
ung spiller som har begge 
disse, og masse ekstra energi:
Hva heter du? 
Jeg heter Ella Tømmerås 
Salvesen 
Og hvor lenge har du spilt fot-
ball, Ella? 
Jeg har spilt i litt over et år
Hvordan syns du cupen og 
helgen har vært? 
Kjempefin! Det er 
utrolig gøy å spille  
fotball og bli kjent med flere!  
 
 
 
 
 

Det er jo ikke ofte det  
arrangeres rene cuper som 
kun er for jenter, men etter 
helgens oppmøte og enga-
sjement, kommer vi til å 
fortsette å arrangere det.  
 
Det er jo alltid plass til flere 
jenter i fotballklubbene, så 
dette blir en fast greie, sier 
Eirik Jakobsen med et smil. 

Arrangerte fotballcup for jenter på Tasta:

- For et oppmøte!

CAROLINE FJELLESTAD 
tips@tastavis.no

STORFORNØYD: Sportslig leder 
i Vardeneset ballklubb, Eirik 
Jakobsen hadde høye forvent- 
ninger til helgens fotballcup, og 
med god grunn.

For andre året på rad arrangerte Vardeneset 
ballklubb «Panasonic jentecup” for jenter i  
alderen 7-13 år som spiller fotball. Dagen brakte 
med seg fint vær, godt oppmøte, og ikke minst 
engasjement for sporten. 

LAG VS LAG: Helgens cup brakte med seg spillere fra alle kanter, og dette var et godt møtepunkt som førte flere unge jenter sammen.

ENGASJERTE PARTER: Helgens arrangement tiltrakk seg både unge 
spillere, og engasjerte foreldre og besteforeldre. Her ser vi Ingrid Vold, 
Siv Nilsen, Ella Tømmerås Salvesen, Karen Bjørnøy Svendsen og Kjersti 
Bjørnøy)
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17.-19. OKTOBER PROGRAM

Åpningstider: 10-20 (18)
alti.no/tasta

Torsdag-lørdag: Gode tilbud i butikkene
Tilbudene publiseres på vår hjemmeside 
16. oktober kl. 20

Torsdag-lørdag: Stempelkonkurranse
Vinn gavekort på 3000kr ved å handle 
og samle stempel i 3 av våre butikker.

Torsdag kl. 17-19
Besøk av Ellie og Timba! De deler 
ut reflekser på refleksdagen.

Lørdag kl. 12-15
Spinn lykkehjulet og vinn kjekke
premier til både store og små.

Skann QR-koden for mer 
info om 3 dager salg
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Jeg har alltid vært 
samfunnsinteressert 
Født på Byhaugen, og oppvokst på Hundvåg. Geir Karlson flyttet, etter 20 år på Ormøy, til Tasta. 

Årsaken var kjærlighet.

CAROLINE FJELLESTAD
tips@tastavis.no

Geir KarlsonTASTAINTERVJUET

F
ortell litt om oppveksten 
og familielivet ditt når 
du var liten

–  Er oppvokst i et 
typisk arbeidsmiljø 

på Hundvåg. De aller fleste i 
nabolaget hadde foreldre som 
jobbet på Rosenberg. Min 
far var elektriker og jobbet i 
byen (noe uvanlig i miljøet på 
Hundvåg) og min mor arbeidet 
på lønningskontoret på Rosen-
berg.

Selv jobber Karlson som 
urmaker på et verksted i 
Stavanger sentrum, og har 
arvet arbeidsmoralen etter 
sine foreldre. På siden er han 
engasjert i politikken som 
representant for Arbeider- 
partiet i Tasta bydelsutvalg. 
Han er også leder for arbeider-
laget på Tasta. 

–  Vi er fire i familien med 
mine foreldre, min søster 
og meg. Vi hadde hytte på 
Brimse og der reiste vi så og 
si hver helg mesteparten av 
året. Min far var dirigent og 
hadde av og til seminarer og  
konserter/konkurranser i hel-
gene. Ellers ble det hytta. Jeg 
og min søster spilte også i sko-
lekorps. Hundvåg skolekorps 
var faktisk et av de største i dis-
triktet på den tiden. 

Karlson forteller om  
sommere som ble tilbrakt på 
Brimse, og at dette ble hans 
sommerparadis. Her gikk 
det mye i fisking på sjøen og 
bading. 

Fjellturer og 
energioverskudd 
 
Hva liker du å bruke fritiden 
din på? 

–  Jeg er glad i å være på 
fjellet. Å gå lange turer i fjell-
heimen gir ro og energiover-
skudd, noe som trengs i en 
travel hverdag. En annen ting 
jeg liker er å være på sjøen 
å fiske. Det er flott å bruke 
øynene og holmene til rekre-
asjon og bading. Jeg er heldig 
som har en partner som deler 
de samme interessene som 
meg. Heldigvis er hagearbeid 

også en av disse, smiler han.  

Du nevner en bakgrunn i 
musikken - hva slags rolle har 
musikken spilt i ditt liv?

 
–  Musikk har vært en til 

tider altoverskyggende del av 
mitt liv. Helt fra barndommen 
og frem til for fire år siden. Et 
miljø med et tett og godt sam-
hold.

Før jeg ble dirigent spilte 
jeg kornet i brassband. Jeg har 
også spilt piano. Dette er et 
instrument som ble valgt fordi 
at min far slipte kornet og pia-
noet sto jo hjemme.

En interesse for samfunnet  
 
Hvordan kom du inn i 
politikken, og hva er noen 
saker du brenner for? 

–  Jeg har alltid vært  
samfunnsinteressert, sier 
Karlson. Min fars side tilhørte 
arbeidersamfunnet, mens min 
mors side hellet mer over til 
høyresiden. Om jeg sto i spa-
gaten der, så varte det ikke 
lenge, og jeg landet raskt på 
arbeider siden, sier han. 

Karlson nevner at oldefaren 
hans, Magnus Karlson var ord-
fører i Stavanger en periode 
rett etter krigen, og at på grunn  
av politikk-praten som fant 
sted i familiens hjem, er han 
ikke overrasket over at det 
smittet over på ham. 

–  Etter et langt liv med 
musikk innen korps- 
bevegelsen i brassband, kjente 
jeg meg ferdig som dirigent 
og musikkutøver. Da var ikke 
veien til politikken lang. 

Karlson la musikken på hylla 
og begynte på en karriere som  
politiker i Arbeiderpartiet, som 
ble et naturlig valg for ham. 

–  Jeg brenner for gode og 
trygge lokalsamfunn, og er 
opptatt av et levende sentrum. 
De siste årene har jeg merket 
på en viss interesse for natur-
vern, og at dette opptar meg 
mer og mer. Noe skjer med kli-
maet, og det bekymrer. 

AKTIV: En av hobbyene til denne livlige mannen er å gå tur i fjellheimen. Det er da roen inntreffer.  FOTO: Privat
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–  Når er du født?  
    59 år, født i 1965
–  Yrke? 
     Urmaker
–  Hva er tre ord du ville brukt for å beskrive deg selv?  
     Engasjert, resultatorientert og interessert i  mennesker 

TOPPTUR: For Geir Karlson er det lite som slår en god fjelltur. Å gå en topptur er en av hans favoritthobbyer, og 
med god grunn. 

AKTIV: En av hobbyene til denne livlige mannen er å gå tur i fjellheimen. Det er da roen inntreffer.  FOTO: Privat

SAMFUNNET SETTES HØYT: Lokalsamfunnet og Tasta Bydel der han holder til, er en stor prioritet i Karlsons 
liv, og politikk. Her ser vi ham fornøyd etter en vellykket ungdomsmesse, arrangert av ham selv og Tasta 
arbeiderlag. 

– Sivilstatus? 
    Lykkelig gift 
–  Hva er din “guilty pleasure”? 
     Å bruke litt for mye penger på sykler og     
     fiskeutstyr,  men det må da være lov noen 
     ganger
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Prisene gjelder uke 41. Forbehold om trykkfeil og utsolgt.

Gjør frukt 
og grønt 
billig!

COOP 
NORSKE POTETER

Gule/røde. 1,2 kg. Pr pose
Pr kg 20,00

DEFINE 
HÅRPLEIE

Assortert

-25%
JIF 

RENGJØRING
Assortert

-25%
kr 2,50 

per solgte produkt 

doneres til  

Rosa sløyfe

COOP KYLLINGFILET
Naturell. 690 g. Pr pk. Pr kg 143,54

9904

Førpris kr 123,80

24,-

COCA-COLA UTEN SUKKER 6 PK
6 x 1,5 l. Pr pk. Pr l 8,78

GO MORGEN YOGHURT 6 PK
2 varianter. 2 x 190 g. Pr pk. Pr kg 52,54

UTVALGTE FJORDLAND
455-535 g. Førpris fra 59,90

-25%

PARTI-
VARE

PARTI-
VARE

7900
+ pant 5990
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Vi tilbyr:
• Gratis befaring
• Markedets beste produkter
• Montering utført av fagfolk
• Rask leveringstid
• Showroom i Hoveveien 5,

Sandnes
Åpent etter avtale

Tilbudene gjelder ut september.

-45%
     hvit/grå/sort duoplissé

-45%
utvendig zip screen

-35%
alt innvendig

KAMPANJE!
SOLSKJERMING TIL HUS OG HYTTE

Bestill gratis befaring på www.sandnes-markise.no  - Telefon 51 66 07 70

Vi tilbyr:
• Gratis befaring
• Markedets beste produkter
• Montering utført av fagfolk
• Rask leveringstid
• Showroom i Hoveveien 5, 
   Sandnes
   Åpent etter avtale

Tilbudene gjelder ut oktober
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DANSER: Instruktør Seulki Yun flyttet til Norge for to år siden. Med sine raske og energifylte bevegelser, har hun allerede klart å sjarmere innbyggerne på Tasta. 

De begge så  
mangelen. Etterpå kom 
de sammen for å starte 
de nyetablerte k-pop 
dansetimene på  
Vardeneset skole. Nå 
vil Nancy Kleven og 
Seulki Yun nå ut til 
flere målgrupper for å 
vise hvor gøy danse- 
stilen er. 

– Vardeneset idretts- 
forening startet offisielt i 1975 
og har drevet med turn, svøm-
ming, innebandy, og til og 

med zumba, sier styremedlem 
og instruktør, Nancy Kleven. 
Kleven har vært med å drive 
idrettsforeningen i flere år, 
og startet først som Zumba 
instruktør. 

Hun nevner at stilen etter 
hvert ble “ut”, selv om det enda 
undervises i, og læres bort. Nå 
er det tid for oppstarten av en 
ny og spennende dansestil. 

Et spørsmål om mangel
–  Det kom spørsmål fra flere 

parter om hvorfor det ikke var 
k-pop på Tasta, og heller ikke 
Stavanger, sier Kleven. De har 
det jo i Oslo og Trondheim, så 
hvorfor ikke her? Kleven sier 
at dette var motivasjonen til å 
starte det hele. 

Hun og nåværende K-pop 
instruktør Seulki Yun møttes 
på et treningsarrangement 

et par år tilbake, og siden har 
de to kommet sammen for å 
starte opp K-pop dans på Var-
deneset skole. 

Vil nå ut til eldre
–  Dette er bare første timen, 

men vi har et ønske om å 
utvide på et senere tidspunkt, i 
tillegg til at vi prøver å nå ut til 
eldre målgrupper, sier Kleven. 

De første danserne er 
i aldersgruppen 8-12 år, 
og forhåpentligvis vil de 
få med flere fra 18-20 år.  
Planen videre er å sette opp 
timer hver onsdag i gymsalen 
på Vardeneset skole, fra 17:00-
18:00, og både Kleven og Yun 
er spente på hva fremtiden 
bringer. 

SPENT: Nancy Kleven fra Vardeneset idrettsforening ser frem til dager 
med energifylt dansing. Hun håper det nye tillegget vil tiltrekke seg 
mange.

CAROLINE FJELLESTAD
tips@tastavis.no

Ny dansestil inntreffer Tasta:

 – Dette er «inn»
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I forbindelse med mobilitetsuka i midten av  
september, hadde Stavanger kommune planer 
om et arrangement for å skape bevissthet rundt 
folks reisevaner. En lang kø var å se da folk fra 
alle kanter av bydelen møtte opp for gratis  
sykkelservice og sjekk på Tastarustå skole. 

–  Hovedfokuset ligger på 
folks reisevaner når vi arran-
gerer dette, sier prosjektleder 
i mobilitetsuka, Imme Dirks 
Eskeland. 

Dirks Eskeland påpeker at 
de tidligere har arrangert syk-
kelservice på Tasta, og at det 
har vært godt oppmøte hvert 
år til nå. Dette fordi at flere ser 
viktigheten av å forbedre rei-
sevanene sine, og at andelen 
syklister øker årlig.

Nødvendig og miljøvennlig
–  Hva er grunnen til at dere 

har tatt turen hit i dag? 

–  Girene på sykkelen til 
sønnen min fungerer ikke helt 
som de skal, sier far Erkan 
Mersin. 

Han og sønnen Yusuf tok 
turen til Tastarustå skole 
for en gratis sjekk av syk-
kelen, og gir var ikke det 
eneste de hadde i tankene.  
 

– Vi har prøvd å tenke litt 
grønnere, være litt mer miljø-
bevisste, sier Mersin med et  
smil. Yusuf har hatt denne  
sykkelen i noen år, og selv om 
vi kunne kjøpt ny, så trenger 
man ikke alltid å kaste ting og 
kjøpe nytt, selv om noe ikke 
fungerer helt som det skal, 
fortsetter han. Både far og 
sønn uttrykker takknemlighet 
for at “Bike Fixx” tok turen til 
bydelen deres. 

Klimamål og fremtidige 
håp

– Mobilitetsuka handler 
om transport, men også de 
ambisiøse klimamålene som 
Stavanger har, samt nullvekst-
målet, som handler om å  
redusere klimagassutslipp, 
kø, luftforurensning og støy, 
gjennom å ta i bruk bære-
kraftige transportmidler, som 
sykkel, fortsetter hun. Etter 
godt oppmøte under tidligere 
arrangementer, sier prosjekt-
leder i mobilitetsuka, Dirks 
Eskeland, at dette er noe de vil 
fortsette med videre. 

Gratis sykkelservice på Tasta:
–  Vi må være bevisst på våre reisevaner

CAROLINE FJELLESTAD
tips@tastavis.no

LANG KØ: Etter de første 20 minuttene var det allerede lang kø for å få sykkelen sjekket. «Bike fixx» stilte sterkt og hjalp de som hadde behov for det.

FIKSING PÅ GANG: Kjeden «Bike Fixx» tok turen til Tastarustå skole for å sjekke syklene til de som møtte opp. 
Flere gikk fornøyde hjem etter å ha fått fikset problemene sine. Andre fikk råd.

MØTTE OPP FOR SJEKK: Både store og små dukket opp for gratis sjekk av sykkelen. Noen var mer på den 
bærekraftige siden enn andre. Yusuf Merkan var en av disse. 
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Det er ikke til å legge skjul på at Tasta har vært 
en preget bydel når det kommer til ungdoms- 
miljøer og ung kriminalitet. Tasta arbeider-
lag arrangerte i midten av september en messe 
dedikert til bydelens ungdom som skulle bidra til 
å få flere engasjert i gode miljøer. 

– I kveld har ulike lag og 
foreninger her på Tasta 
kommet for å vise seg frem, 
sier leder for Tasta arbei-
derlag, Geir Karlsson. På 
messen dukket representanter 
fra både Tasta skolekorps, 
Pol idrettslag, Erik Håland fra  
politiet, og representant fra 
AP, Ine Haver opp, med et 
felles mål om å nå frem til ung-
dommen på best mulig måte. 

– Jeg er oppvokst med korps 

selv, så det at de tok turen for å 
støtte oss i dag traff virkelig, sier 
Karlsson. Selv om oppmøtet 
kunne vært litt bedre, betyr 
det mye at de ulike forenin-
gene stilte opp, fortsetter han.  

Karlsson påpeker at forenin-
gene fikk muligheten til å 
presentere fritidsaktiviteter 
som skal bidra til at ungdom 
i bydelen får en mer betydelig 
ungdomstid.

Mangfoldig og kreativt
– Vi er en viktig del av 

bydelen, sier korpsmamma, 
styremedlem og representant 
Simone Neumann. Neumann 
og to andre fra Tasta skole-
korps har tatt turen til ung-
domsmessen for å vise at korps 
både er mangfoldig, kreativt og 
gøy, og vil ta i bruk muligheten 
på messen til å samle flere 
medlemmer. 

– Selv om det ikke er 17. mai, 
så finnes vi, ler Neumann.  

KORPSMØDRE: Ivrige korps mødre fra Tasta skolekorps tok turen til messen for å prøve å engasjere flere ungdommer, og for å vise at korps er gøy. 

CAROLINE FJELLESTAD
tips@tastavis.no

Arrangerte messe dedikert til ungdommen: 
– Her har vi fått til noe bra 
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ARRANGØR : Geir Karlson (Ap) er det viktig å se de positive sidene ved et negativt preget samfunn. En messe 
var det som stod på programmet, og det betød mye for ham og de besøkende. 

VIKTIG BUDSKAP: tv. Ine Haver (Ap) og avdelingsleder Erik Håland fra politiet som deler erfaringer og tiltak mot ungdomskriminalitet i bydelen. 

KORPSMØDRE: Ivrige korps mødre fra Tasta skolekorps tok turen til messen for å prøve å engasjere flere ungdommer, og for å vise at korps er gøy. 

«LEAVE NO ONE BEHIND»: Pol-representantene stilte sterkt på messen med sitt viktige budskap, og satset på å 
engasjere flere. 

Den ivrige korpsmammaen
påpeker at Tasta skolekorps 
har engasjert i underkant av 
100 familier i bydelen, og at det 
alltid er plass til flere. 

“Leave no one behind”
– Slagordet vårt er, av alle 

ting, «Leave no one behind” 
som betyr å ikke etterlate 
noen, sier fotballmamma, Ann 
Merethe Radford med et smil. 
Hos oss på Tasta fotballklubb 
bryr vi oss om å engasjere, det 
er det det handler om, og alle 
er velkomne, fortsetter hun. 
Radford og venninne/fotball-
mamma Agnete Møgster har 
tatt turen ned til bydelshuset 
for å vise frem klubben de 
representerer, og forhåpent-
ligvis skaffe nye medlemmer. 
Begge sier at de har merket på 
endringen i ungdomsmiljøene 
de siste årene, og påpeker at 
engasjement i foreninger kan 
være løsningen på problemet. 

– Vi pleier ofte å si at vi vil at 
de skal stoppe hos oss, også 
holder vi dem der, ler Møgster. 
Det er viktig at folk vet at de 
ikke må være best her, og alle 
er velkomne, fortsetter hun. 

En viktig del av oppveksten
Under kveldens messe var 

det ikke bare engasjerte korps-
mammaer og fotballspillere 
som deltok. Det ble også tid 
til besøk og foredrag av AP- 
representant, Ine Haver, og 
Erik Håland fra politiet, som 
hadde noen viktige budskap å 
dele med forsamlingen. 

– Å drive med idrett i denne 
bydelen har vært veldig viktig 
for mine barn, og min familie 
oppigjennom, sier avsnitts-
leder Erik Håland fra politiet. 
Som beboer på Tasta har han 
sett det meste som har fore-
gått. Nå kommer avdelings-
leder med tiltak som skal bidra 
til å redusere ungdomskrimi-
naliteten på Tasta. 

–  En form for tvang må til, og 
da er mobilforbud første steg 
på veien, sier Håland. Utesten-
ging og spredning av videoer 
skjer via sosiale medier. Jeg 
bryr meg ikke om hvor dyr 
mobilen er - bruker du den 
til en straffbar handling, tar 
vi den, fortsetter han. Blant 
forslagene dukket det opp et 
om MO-ung, bedre kjent som 
mottak - og oppfølgingssenter 
for ungdom.

Våknet da politiet kom
–  Vi tok dette som et  

prøve-arrangement, og jeg 
syns vi har fått til noe bra, sier 
Geir Karlson.  Karlson påpeker 
at et betydelig antall organisa-
sjoner har vært med på å jobbe 
mot dette, og at de fremtidige 
planene innebærer å arran-
gere en slik messe hver høst. 

–   Vi har en fin ting her 
med alle som har stilt opp. 
Folk våknet da politiet kom, 
ler Karlson. Den ivrige arran-
gøren nevner at han har blitt 
bestefar selv, og sett og hørt 
om det meste som har fore-
gått i bydelen. Han påpeker 
derfor viktigheten av å vise 
frem foreninger som kan få 
med ungdommen inn i et godt 
miljø.  
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51 89 34 99            Randabergveien 99
florabinderiet.no         post@florabinderiet.no

Vi tilbyr faglig veiledning, kreative løsninger, personlig service og godt
håndverk .  Hos oss vil du finne flotte planter og nydelige snittvarer. SLIK FÅR DU TASTAVIS  

I POSTKASSEN 
 

Vi får ofte henvendelser fra dem 
som ønsker å få avisen i postkassen sin,  

men som ikke får den. 

Ta kontakt med Schibsted Distribusjon Vest på  
sdivest@schibsted.no og gi beskjed 
om at du ønsker å motta Tastavis.  

 
Dersom du skulle hatt et eksemplar, 

legges det ut bunker med gratis avis en rekke 
steder i bydelen:

- Tasta bydelshus 
- Bunnpris 

- Kiwi 
- Rema 
- Coop 

- Alti Tasta

Handle dine lokalproduserte 
poteter, grønnsaker 
og egg på gården.

  
                                  Høyebakken 26, Tasta

Sekkene kan du hente der du henter poser til matavfall, eller du kan 
bestille levering hjem. Tømmekalenderen vil vise når sekkene hentes.
 
Plasten som samles inn, blir levert til materialgjenvinning. Denne nye 
ordningen er frivillig og midlertidig, frem til IVARs gjenvinningsanlegg 
er bygget opp igjen.

Skann QR-koden  
for å lese mer       Du kan fremdeles kaste plastemballasje sammen med  

restavfallet. Da går avfallet til energigjenvinning. 

Vi har også fremdeles enkelte returpunkter hvor du kan levere 
denne typen plast. Denne plasten blir levert til materialgjenvinning.

!

Nå kan du få egen  
sekk til plastemballasje
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pizzabakeren.no, Randabergveien 100, tlf: 51 87 07 87

BILVERKSTEDER

Øyjord Bilverksted AS-
Randabergvn. 37
Tasta

51 52 08 13
post@oyjord.no
www.oyjord.no
Alle verkstedbehov

Madland Bilverksted AS
Finnestadgeilen 20, 
Dusavik, Tlf. 51 54 23 00
post@madlandbilverksted.no
www.madlandbilverksted.no
Alle verkstedbehov

REGNSKAP

Vistnes Regnskap AS
Randabergv 372, 
tlf  51 41 60 60
www.vistnesregnskap.no
Alt innen regnskap.

VED

Bjørkeved 
Innelagret bjørkeved pakket i 
sekker. Furuved og briketter. 
www.stavangerved.no
Mob. 908 94 594

Skipper Worse Tasta     �

�

�

�

� �

�

Skipper Worse - Tasta bydelshus
51 56 43 30 tast 2 for Tasta

Tirsdag 15. okt. kl 18-21  Hyggekveld på Tasta bydelshus
   med underholdning og quiz. Hjemmelaget  
   lasagne, kaffe og kaffemat. Entré kr 200,-
Fredag 18. okt. kl 10.30  Syng med oss m/ Tove Evjenth
Fredag 25. okt. kl 10.30 Syng med oss m/ Gunn & Dagfinn Mølstre
Torsdag 14. november   Førjulstur til Jæren med steinkunst,  
   shopping, god mat m.m
   Påmelding innen 30. okt. Kr. 850,-

Tirsdag 8. / 22. oktober og 5. november kl 13.30 – 15.00  
         Datahjelp i samarbeid med Seniorene AS og 
         Kakadu Ignite AS
Torsdag 24.10 kl 17.00 Konsert med Kjell Elvis
Torsdag 14.11 kl 17.00 Konsert med Britt-Synnøve Johansen

Velkommen til å vår hyggelige kafé med god, variert mat og sosialt  
fellesskap. Kaféens åpningstider er tirs, ons/tors kl 14.30 – 17.00.  
 
For mer info, kontakt på tlf 45 73 33 05 eller se Facebook:  
Drøsen kafé, kultur og aktivitet.  
Du finner oss i 1. etg. på Tasta sykehjem, Prestveien 14, 4025 
Stavanger

Utvalg av høstens tilbud 
på Drøsen

kafé kultur og aktivitet

Klebersteinveien 136, 4027 Stavanger
firmapost@stolsvikvvs.no 

Din lokale rørlegger: 51 54 63 71
Velkommen innom vår flotte 

LAMPEBUTIKK 
på Randaberg 

Vi har et stort utvalg av lamper-lyspærer-
småelektrisk og mer. Vi har også kjekke 
elektrikere som kan hjelpe med det meste 
innen Elektro. 

Randabergveien 306, 4073 Randaberg
Tlf: 51855000 • rogalandelektro.no/



Etter tilbud i andre 
bydeler enn deres 
egen, bestemte disse 
to seg for å ta grep. Nå 
kan de med glede tilby 
badstu, utsikt og flott 
badeområde til besø-
kende gjester. 

 

Vi så jo et behov, og nå slipper 
mange lokale å reise lang-
veis for å ta badstu, sier daglig 
leder Christian Kommedal.  
Han nevner at det tilbys badstu 
på Hinna og andre steder i 
Stavanger, men at det lenge 
har vært mangel på Tasta og 
Randaberg-området, og at det 
har vært stor etterspørsel fra 
lokalbefolkningen. 

Den rette plassen
Det har tatt lang tid å finne 

rett plassering til saunaen, sier 
styreleder, Anders Knudsen. 
Det handler jo om å plassere 
seg borte fra naboen som ikke 
er så tett på, men jeg syns vi 
har funnet en god plassering, 
smiler han. Knudsen påpeker 
at han ikke bare er fornøyd med 
saunaen og mange besøkende 
på kort tid, men også badeom-

rådet som ligger rett nedenfor, 
og at han håper flere vil ta 
det i bruk. Folk trenger ikke 
engang bruke saunaen, vann- 
kvaliteten er god, og utsikten 
enda finere, så her er den per-
fekte plassen for et morgenbad 
om det frister, ler Knudsen. 

En kultur i vekst
Selv om prosjektet har tatt 

tid og ressurser, har vi ikke 
trengt å bruke penger på mar-
kedsføring, sier Kommedal. 
Praten om saunaen har spredd 

seg fra person til person. I  
tillegg hjelper det at bad-
stu-kulturen her i Stavanger 
stadig er i vekst. Badstu har jo 
helsemessige fordeler, og helse 
er jo noe folk har blitt mer opp-
tatt av, fortsetter han. 

Kommedal nevner at både 
han og Knudsen er positivt 
overrasket over hvor mange 
som har tatt turen, til tross for 
at det er nyåpnet. Han påpeker 
at de ser frem til flere besø-
kende i fremtiden, og setter 
pris på alle som har vært posi-
tive til dette nye tilbudet. 

Etterlengtet tilbud 
Det er så deilig at det endelig 

har kommet et tilbud her på 
Tasta, sier Madelen Strøm. 
Vi har pendlet mye frem og 
tilbake til Jåttå kun for å ta 
badstu, så dette er noe vi setter 
stor pris på, sier hun. Strøm 
og familien har tatt turen fra 
Randaberg for den offisielle 
åpningen av saunaen, og har 
ikke opplevd det som annet 
enn koselig og tilfredsstillende. 
I dag fikk vi en varm velkomst 
med vafler og kaffe, sier Tor-
hild Nordhus. Eierne var posi-
tive og imøtekommende, og 
saunaen er et fint tilskudd som 
vi kommer til å fortsette å ta i 
bruk, fortsetter hun. Det er jo 
en nydelig utsikt, den er helt 

upåklagelig, sier Harald Blikø. 
Han nevner at han i forkant så 
frem til sauna, men etter det 
fine været, føltes det bare rett 
med et bad i sjøen. Han og de 
andre gjestene som dukket 
opp for den offisielle åpningen 
påpeker at de håper tilbudet 
forblir, og at de selv ønsker seg 
en sauna på Randaberg for å 
gjøre avstanden kortere. 

Et viktig initiativ
Vi tok vel begge initi-

ativ til dette nesten helt på 
likt, sier Anders Knudsen. 
Det blir i hvert fall ikke siste 
gangen vi arrangerer noe gøy i  
forbindelse med saunaer,  
fortsetter han. Både han og 
Kommedal kan meddele at de 
gjør seg klare til åpningen av 
en ny sauna i Sandnes, som de  

 
håper vil tiltrekke seg mange 
besøkende. Det er vel ingen 
bedriftshemmelighet, så 
vi kan jo fortelle at vi er i 
dialog med Randaberg kom-
mune om å åpne en sauna 
der også, sier Kommedal.  
 
Det er en rekke kriterier som 
må oppfylles først, blant annet 
plassering, og som sagt det 
med å ikke plassere seg for 
nære naboer, sier Knudsen. 
Her har vi vært heldige fordi 
vi har valgt et industriområde 
som de aller færreste bruker, 
fortsetter han. 

De to eierne nevner at det 
enda blir en stund til, men at 
de holder seg optimistiske og 
venter spent på kommunens 
svar. 
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IVRIGE BEØKENDE: Christoffer Berglund, Harald Blikø, Selma Kristine Strøm, Torild Nordhus og Madelen Strøm har alle tatt turen fra Randaberg til den offisielle åpningen av saunaen.  
De sier seg fornøyde etter besøket, og satser på å ta flere turer i fremtiden.

CAROLINE FJELLESTAD 
tips@tastavis.no

Endelig badstu på TastaNYHET

VELYKKET ÅPNING: (Tv.) Anders 
Knudsen og Christian Kommedal 
er hjernene bak det nye prosjektet 
som har kommet til Tasta. De kan 
ta seg en klapp på skulderen etter 
en vellykket uke i drift, og godt 
oppmøte under åpningen. 

FRISKT VANN: På dette idylliske stedet kan de besøkende av saunaen ta 
seg et bad i sjøen om ønskelig.




